
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 09.01.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: 25 

Dagsorden 
1. Velkommen og godkjenning av referat fra forrige møte 

2. Rektor informerer 

3. Innlegg fra skolens sosiallærere 

4. Økonomistatus FAU 

5. Oppdatering fra arbeidsgruppene dersom det har skjedd noe siden sist 

6. Gruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og godkjenning av referat fra forrige møte 
Referat fra FAU-møtet 05.12.2022 er ikke sendt ut ennå. Det blir sendt ut sammen med referatet fra 

dette møtet.  

2. Rektor informerer 

Skolesvømming - oppfølging fra forrige møte 

Skolesvømming for de tapte timene i 6. og 7. klasse starter opp i de nærmeste ukene.  

Uteområdene 
Oslobygg skal nå fjerne brakken som Klubb1 har vært i. Håper at det blir noe bra der. Manglerud har 

noen av de beste uteområdene på skolene i Oslo, spesielt om man også tar med hva som finnes i skolens 

nærområde. Ser vanskelig at Oslobygg og Utdanningsetaten kommer til å prioritere oppgradering av 

skolens utearealer.  

Dysleksivennlig skole - sertifisering 
Oppdatering kommer på FAU-møtet i februar når skolen har jobbet med sin strategiske plan for året. 

Hjertesone  
Rektor har meldt skolen på og venter på svar.  

Neste skoleår 

Romkapasiteten er hovedsakelig grunnen til at første trinn høsten 2023 starter med tre fulle klasser. 

Skolens erfaring med mindre læringsgrupper har vært både positiv og negativ. 

3. Innlegg fra sosiallærerne 
Sosiallærer for barnetrinne og ungdomstrinnet holdt et innlegg om hvordan skolen jobber med 

skolemiljøet. Samme presentasjon for international classes blir gjort på parent teacher meeting.  

Spørsmål og svar:  



4. Økonomi FAU 
Økonomiansvarlig Stefan E. Nilsen informerte. 

• Ingen bevegelser på hovedkontoen. 

• Trinn 9: dugnadspenger har kommet inn 

 

5. Informasjon fra arbeidsgruppene 

AKS 

• Kommer en sak til neste FAU-møte om AKS skal åpne opp for noen aktiviteter med egenbetaling.   

• Møte med AKS-leder ca hver 6. uke 

Natteravn 
• Går sin gang 

• Skal sette opp liste for neste skoleår før skoleårets slutt.  

• Sliter med å få folk til å stille fra international classes. Muligens fordi mange ikke bor i 

nærområdet. Når vi skal sette opp listene for det neste skoleåret, er planen å sette opp flere av 

de norske klassene sammen med international classes.  

o Ønsker å diskutere dette i FAU-møtet i mars  

Skolemiljø og pedagogikk 

• Intet nytt 

• Jobber videre med innspill til rektor og skolen om plan for foreldremøter  

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

• Ikke mye nytt.  

• Venter på svar på hjertesone 

• Uteområder: skolen ikke egne penger. Oslobygg må inn når større ting.  

Skolehagen 

• Intet nytt 

17. mai 

• Intet nytt 

Skoleball og vitnemålsutdeling 

• Skoleballet er 16. februar 

• Alt i rute  

6. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

Marthe Stiansen Ökvist  

Leder FAU, referent 
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